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Adviezenlijst oordeelsvormende vergadering 23 april 2025 
 
1. Opening 
 
Aanwezig: 
J. ten Hoor (voorzitter), H.W.T. Johannes-Wolters (raadsadviseur/plaatsvervangend griffier) en C. Alting 
(verslaglegging). 
Namens de fractie Gemeentebelangen: R. Veurman, J. Schaap, A. Sikkenga, H.L. van der Es, J.H. Strik, 
C.J. Colenbrander, H. van der Roest, J. ten Hoor en R. Blomsma. 
Namens de fractie PvdA/GL: B.J. Epema, C.A.J. Pijpker, T. Ensink en R.J. Bruil. 
Namens de fractie LGN: T. Nieboer, N. Nieuwenhuizen en A. Nieuwenhuis. 
Namens de fractie VVD: D.N. Emmens, F.R. Hoving en H. van Wijk. 
Namens de fractie CU: G.J. de Haan-Roggema, H. Buist.  
Namens de fractie D66: F.W. van Lookeren Campagne, M. Bos. 
Namens de fractie LN: C.L.A. Stille. 
Namens het College: Wethouders K.M. Ipema, A.H. Wekema, J. Darwinkel, R.H. Meijer en K. Smid 
 
Afwezig: 
Namens de fractie Gemeentebelangen: S.R. Renkema. 
Namens de fractie CDA: A. Westra-Wagena. 
 
2. Vaststellen agenda 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 
Namens de ChristenUnie deelt mevrouw de Haan-Roggema mee dat ze niet zal deelnemen aan de 
behandeling van agendapunt 6 vanwege haar functie als directeur van basisschool De Rank. Ze geeft aan 
dat dit besluit is genomen op basis van artikel 28 Gemeentewet, waarin gesteld wordt dat een lid van de 
raad niet deelneemt aan de beraadslaging en stemming die hem rechtstreeks of middellijk persoonlijk 
aangaat of waarbij hij of zij als vertegenwoordiger is betrokken. De heer Buist zal de woordvoering doen bij 
agendapunt 6 en voor het gemak ook bij agendapunt 7.  
 
3.a. Presentatie Kinderadviesraad  
In groepjes geven de leden van de Kinderadviesraad een presentatie over onderwerpen die ze afgelopen 
jaar behandeld hebben en waar de Kinderadviesraad op bezoek is geweest. Tussen de presentaties door 
worden vragen gesteld door meerdere fracties.  
 
3.b. Afscheid huidige Kinderadviesraad  
De voorzitter van de werkgroep Jeugd geeft een korte toespraak en bedankt de kinderen van de 
Kinderadviesraad voor hun inzet afgelopen jaar. De kinderen gaan hierna een voor een de kring door om de 
raadsleden een hand te geven en om afscheid te nemen van de gemeenteraad.  
 
4. Mededelingen 
 

• Mevrouw Westra namens het CDA is afwezig;  
• De heer Renkema namens Gemeentebelangen is afwezig;  
• Mevrouw de Haan-Roggema wordt vervangen door de heer Buist bij agendapunt 6 en 7;  
• De heer van Lookeren Campagne wordt vervangen door mevrouw Bos bij agendapunt 6; 
• Bij agendapunt 8 wordt de heer Hoving vervangen door de heer van Wijk.   
• Wethouder Darwinkel deelt mee dat de raad afgelopen week is geïnformeerd over het beëindigen 

van de Health Hub Roden en stelt voor om hier een informatiesessie over te houden. De raad stemt 
hiermee in. 

 
5. Vaststellen adviezenlijst oordeelsvormende vergadering 26 maart 2025  
 
De adviezenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
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Naar aanleiding van 
• Mevrouw Nieboer geeft aan dat er bij het behandelen van de Lijst van Toezeggingen gesproken is over 

een bijpraatsessie over de vluchtelingenopvang en dat deze zo spoedig mogelijk ingepland zou worden. 
Wethouder Wekema geeft aan dat deze is ingepland in juni. Mevrouw Nieboer geeft aan dat ze dit te laat 
vindt en verzoekt het college deze bijeenkomst naar voren te halen. Wethouder Wekema geeft hierop 
aan dat de bijeenkomst is gepland op basis van de agenda van de raad. Er wordt afgesproken dat er 
naar een eerder moment gekeken zal worden.  
 

6. Locatie- en bekostigingsbesluit nieuwbouw De Rank, school met de bijbel 
 
Gevraagd besluit: 
1. In te stemmen met het realiseren van de nieuwbouw voor IKC De Rank, school met de bijbel, op de 

locatie van de voormalige gymzaal aan de Floralaan 1 te Roden. 
2. In te stemmen met de bekostiging van de nieuwbouw voor IKC De Rank van € 5.386.553, en zowel de 

vermindering van het huidige investeringsbudget als de vermindering van de begrote kapitaallasten te 
verwerken in de 1e trimesterrapportage 2025; 

3. Het benodigde budget voor de sloop van het huidige schoolgebouw van GBS De Rank, overeenkomstig 
het daarvoor opgenomen bedrag in de geheime bijlage ‘Bekostiging’, beschikbaar te stellen en de 
dekking hiervan op te nemen in de 1e trimesterrapportage 2025. 

4. In te stemmen met het afboeken van de boekwaarde van het huidige schoolgebouw van GBS De Rank 
van € 73.000 (exclusief grond) en de dekking hiervan op te nemen in de 1e trimesterrapportage 2025. 

 
De commissie: 
• Vraagt aandacht voor de parkeerproblematiek; 
• Vraagt het college om alert te blijven op de praktijk en hierop tijdig signaleert en bijstuurt; 
• Vindt het prettig dat er niet gezocht hoeft te worden naar tijdelijke huisvesting; 
• Vraagt het participatieverslag naar betrokkenen te sturen; 
• Uit haar zorgen over de verkeerssituatie; 
• Doet een voorstel over een andere locatie voor de Kiss en Ride zone; 
• Begrijpt de verschillende bewaren over het verplaatsen van de locatie; 
• Stelt vragen over de bomenkap. 
 
Het college: 
• Vindt het goed om te horen dat de raad in beginsel positief is; 
• Vind het vervelend te horen dat niet alle omwonenden zich gehoord voelen; 
• Geeft aan dat deze locatie bijdraagt in het laag houden van de kosten; 
• Geeft uitleg over de kap van de bomen; 
• Geeft uitleg over het advies van de verkeersdeskundige. 
 
Conclusie: 
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van woensdag 14 mei 
2025  
 
7. Vaststelling bestemmingsplan Programma Terheijl, Baggelveld 6 te Nietap 
 
Gevraagd besluit: 
1. De reacties op de zienswijzen vast te stellen zoals opgenomen in de nota Zienswijzen; 
2. Het bestemmingsplan Programma Terheijl, Baggelveld 6 te Nietap (NL.IMRO.1699.2017BP074-vg01) 

gewijzigd vast te stellen 
3. Geen exploitatieplan vast te stellen. 
 
De commissie: 
• Ziet een goed participatieproces; 
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• Maakt een opmerking over de foto's in het bestemmingsplan; 
• Is positief over de compromis tussen de zienswijze indieners en de ontwikkelaar. 
 
Het college: 
• Is blij met de overwegend positieve reacties; 
• Geeft complimenten aan de zienswijze indieners en de ontwikkelaar die op constructieve wijze met 

elkaar hebben gesproken. 
 
Conclusie: 
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van woensdag 14 mei 
2025  
 
8. Kerkenvisie Noordenveld 
 
Gevraagd besluit: 
Het vaststellen van het document ‘Kerkenvisie Noordenveld. Toekomstverkenning Religieus Erfgoed’. 
 
De commissie: 
• Vond de informatiebijeenkomst waardevol; 
• Geeft aan dat de vervolgstappen onduidelijk zijn; 
• Vindt het stuk een goed voorbeeld van participatie; 
• Ziet een mooie inventarisatie van kerkgebouwen. 
 
Het college: 
• Geeft aan dat de kerkgenootschappen waarde hechten aan het vaststellen van deze visie; 
• Vindt dat het met de besturen in contact zijn de winst van deze visie is; 
• Heeft als wens om 1 keer per jaar op bestuurlijk niveau in gesprek te gaan met de besturen; 
• Kijkt naar de concrete plannen van besturen. 
 
Conclusie: 
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van woensdag 14 mei 
2025  
 
9. Sloop gymzaal Nijlandspark 
 
Gevraagd besluit: 
1. Het beschikbaar stellen van € 64.000 voor het slopen van de voormalige gymzaal Nijlandspark in Roden. 
2. Het eenmalige budget van € 64.000 te laten dekken door de reserve grondexploitaties 
3. De bijgevoegde begrotingswijziging 6 / Sloop voormalige gymzaal Nijlandspark vast te stellen. 
 
De commissie: 
• Vraagt het college spoedig in gesprek te gaan met de raad voor de grondinvulling; 
• Ziet dat slopen gewenst is. 
 
Het college: 
• Ziet brede instemming; 
• Geeft aan dat het lang geduurd heeft door het proces rondom de Beweegbox. 
 
Conclusie: 
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van woensdag 14 mei 
2025  
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10. Initiatiefvoorstel Lijst Groen Noordenveld 
 
Gevraagd besluit 
1. De agenda’s van vergaderingen met een min of meer permanent karakter, in de voorbereiding van de 

besluitvorming van de gemeenteraad, worden vooraf gepubliceerd. 
2. De vergaderingen met een min of meer permanent karakter, in de voorbereiding van de besluitvorming 

van de gemeenteraad, worden in het openbaar gehouden. 
3. Deze wijzigingen gaan in per de eerst mogelijke datum (uiterlijk 1 juli 2025) 
 
Namens de fractie Lijst Groen Noordenveld geeft mevrouw Nieboer een toelichting op het voorstel.  
 
De commissie: 
• Stelt vragen aan de fractie van Lijst Groen Noordenveld. De fractie geeft aan de vragen schriftelijk te 

beantwoorden;  
• Spreekt over het participatiebeleid;  
• Discussieert over de huidige openbaarheid van vergaderingen.  
 
Conclusie: 
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van woensdag 14 mei 
2025  
 
11. Lijst van toezeggingen 
 
Er wordt afgesproken dat de Griffie de vooraf gedane mededelingen over de toezeggingen bij het 
agendapunt in iBabs plaatst. 
 
Namens wethouder Darwinkel 
7/22 Zegt toe een adequate water opvang te bewerkstelligen t.a.v. Peize Zuid 
Stand van zaken: per brief bent u op de hoogte gesteld over de tussenuitspraak RvS en de vervolgstappen 
hierin. Wij komen bij u terug met een apart raadsvoorstel. 
• Mevrouw Nieboer vraagt of er een termijn aan de toezegging toegevoegd kan worden. Wethouder 

Darwinkel geeft aan dat dit binnen 50 weken zal zijn. 
 
1/24 Stand van zaken Melkweg 13 Alteveer 
Initiatiefnemer bereidt een rechtsgang voor over het genomen besluit door uw raad. Wij wachten dit af 
alvorens verdere acties te ondernemen.  
 
3/24 – 2/25 Stand van zaken VTB/ bedrijventerreinen 
Wij streven ernaar om voor de zomer ’25 een informatiebijeenkomst VTB/ bedrijventerreinen voor uw raad te 
organiseren. 
Hierin wordt tevens de uitwerking motie (on)mogelijkheden woningbouw bedrijventerreinen betrokken. 
 
3/25 Stand van zaken update woningbouwlocaties 
Update wordt ambtelijk voorbereid en wij komen hier voor het zomerreces op terug. 
 
Namens wethouder Meijer 
Toezegging 15/23: 
Inmiddels is er door alle bewoners volledige instemming m.b.t. onze voorgestelde aanpak. We gaan dus nu 
aan de slag met de gehele aanpak zoals we die destijds aan de bewoners hebben voorgelegd. Zodra dit 
geformaliseerd is komen we bij u terug.  
 
12. Sluiting 
 
 
Aldus vastgesteld in de oordeelsvormende vergadering van 4 juni 2025 
 
H.W.T. Johannes-Wolters, raadsadviseur  J. ten Hoor, voorzitter 


